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Deltagere 

60 medlemmer 

 

Sted 

Teaterbygningen 

 

Referent 

Kirsten Sattler 

 

 

Generalforsamling den 18. marts 2014 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst v. formand Stefan Lildal-Schøder  

2. Valg af dirigent 

3. Valg af referent og stemmetællere 

4. Formandens beretning 

5. Aflæggelse af regnskab v. kassereren  

6. Fastlæggelse af kontingent  

7. Indkomne forslag 

8. Forslag til budget for 2014 

9. Valg til foreningens bestyrelse + suppleanter 

10. Valg af revisor + suppleant 

11. Eventuelt 

 

Ad 1: Velkomst 

Formand Stefan Lildal-Schrøder bød velkommen til generalforsamlingen. 

 

Ad 2: Valg af dirigent 

Formanden pegede på Per Sørensen til posten som dirigent for generalfor-

samlingen og han modtog med generalforsamlingens opbakning valget. Di-

rigenten fastslog, at generalforsamlingen i henhold til vedtægterne var ind-

kaldt rettidigt. 

 

Ad 3: Valg af referent og stemmetællere 
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Dirigenten pegede på Kirsten Sattler fra Personaleafdelingen, og hun mod-

tog med generalforsamlingens opbakning valget. 

 

Følgende blev valgt som stemmetællere: 

• Betina K. Pedersen 

• Susanne Schuster 

 

Ad 4: Formandens beretning 

Formand Stefan Lildal-Schrøder aflagde årsberetning: 

• Glad for at kunne meddele, at vi nu er oppe på 1043 medlemmer. 

Havde et mål på 1.000 – glad for at det er nået, inden stafetten 

som formand gives videre. 

• Det har været et travlt år (også på det rigtige arbejde). To bestyrel-

sesmedlemmer og to suppleanter har forladt bestyrelsen af person-

lige årsager. Så har Mie været på barsel. 

• Haft 4 ordinære bestyrelsesmøder og to arbejdsmøder - men det er 

det selvstændige indsats mellem møderne, som medlemmerne har 

kunnet mærke. Især Helle har gjort et stort arbejde i bestyrelsen. 

• Vi er ved at nå en størrelse, som gør det sjovt at drive en forening. 

(Fx Mange forskellige medlemmer med forskellige interesser og ide-

er) men som også forpligter (information fra bestyrelsen men også 

medlemmernes lyst til selv at finde på og lægge en indsats i at fylde 

rammerne - til gavn for sin egen arbejdsplads). Derfor har bestyrel-

sen givet støtte til en række lokale initiativer: Eks - fisketur, bow-

lingaften, - kun fantasien sætter grænser.. 

• Dejligt at vi efter vedtægtsændringen sidste år har fået pensionister 

med i foreningen – der var desuden nogle af dem tilstede ved gene-

ralforsamlingen. 

• Husk ar vi stadig har aftale med Dansk Firmaidræt. Vi har haft 

Danmarksstafetten i Køge og Bike and Run stafetten i Roskilde.  

• Fortsat flere rabataftaler er kommet til: Både den siddende og den 

forrige bestyrelse har arbejdet på at gøre listen bredere i forhold 

butikker og tilbud - alt fra fitness til chokolade. Jeg er meget stolt af 

dette katalog, og jeg håber I bruger medlemskortet, som giver ad-

gang til rabatterne i de mange butikker! 

• Små og store arrangementer over året: Shoppeaften i Image, Selv-

forkælelsesarrangement i sæbebutikken, Rådhusrevy Køge, og Råd-

husets historie v/Marie Stærke, Drømmetydning, Lisbeth Zornig fo-

redrag, Byvandring, Danmarksstafetten, Revyperler på Teaterbyg-

ningen, Vinsmagning, Clairvoyance, Ledreborg Slotskoncerter, 

Blomsterbindingsaften, Modeaftener med Trendzetter House, Han-

delsstandens efterårsbankospil, Chris MacDonald, Hobbitten biograf-

tur, Feuerstein filosofisk foredrag og sikkert et par stykker, som jeg 

ikke har fået med på listen. 

• Alle disse arrangementer – med ganske få undtagelser - kunne ikke 

have været gennemført hvis ikke det havde været for et specielt 

bestyrelsesmedlem: Helle Guldberg Jensen fra Jobcenteret. Helle fik 

derfor overbragt en stor buket blomster og en stor tak for sin store 

indsats. 
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Herefter blev beretningen godkendt af forsamlingen. Der var 2 spørgsmål 

fra forsamlingen: 

• Hvorfor får man ikke information om Personaleforeningen, når man 

bliver ansat? Stefan lovede at undersøge dette i Personaleafdelin-

gen. 

• OBS i forhold til at give kolleger, der arbejder eksternt mulighed for 

at deltage – der havde fx været et problem med at nå at hente bin-

go-plader. 

  

Af 5: Aflæggelse af regnskab 

Regnskabet for 2013 blev omdelt, og kassereren aflagde regnskab, der viste 

at foreningen havde et overskud i 2013 på 30.488 kr. Se vedhæftede bilag. 

Regnskabet blev herefter godkendt af forsamlingen. 

 

Ad 6: Fastlæggelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslog et uændret kontingent på kr. 10 kr. pr. måned, idet 

foreningens økonomi med det nuværende aktivitetsniveau er fornuftig. Ge-

neralforsamlingen godkendte forslaget. 

 

Ad 7: Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

 

Ad 8: Forslag til budget 

Bestyrelsen foreslog følgende budget, der blev godkendt af generalforsam-

lingen: 

 Indtægter 

    Medlemskontingent 

  

 kr  120.000,00  

Indestående i Jyske Bank pr. 17. marts 2014  kr    44.000,00  

Støtte; personalepolitiske midler   kr    50.000,00  

Renter  

    

 kr         100,00  

      i alt 

    

 kr  214.100,00  

      Udgifter 

    Bestyrelsesarbejde / møder mv.  kr      6.000,00  

Arrangementer (planlagt af bestyrelsen):  

 Generalforsamling  kr    25.000,00  

Div. allerede planlagte foredrag, gå-hjem-møder i foråret 

(Helle Guldberg)  kr    25.000,00  

Større Idrætsarrangement, ex. Køge Stafetten  kr    15.000,00  

Hobitten 3  kr    20.000,00  

Div. arrangementer (endnu ikke planlagte)  kr    25.000,00  

Arrangementer (foreslået og skabt af medlemmer, udbetales 

som støtte til lokale arrangører mod fremlæggelse af bilag. Fx 

bowlingtur, Køge på vægten, Påskebingo, Fredagsbar, fiske-

tur, lerdueskydning mv. - kun fantasien sætter grænser!) 

 kr    98.000,00  
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      i alt 

    

 kr  214.000,00  

      Ad 9: Valg til bestyrelsen + suppleanter 

 

5 pladser i bestyrelsen var på valg (vælges for 2 år), idet: 

 

På valg i år:  

Stefan: trækker sig som formand – men fortsætter gerne i bestyrelsen 

Helle: genopstiller ikke 

Henrik: har trukket sig i løbet af året 

Flemming: har trukket sig i løbet af året 

 

Ikke på valg i år: 

Renè: ønsker at trække sig fra bestyrelsen  

Mie: fortsætter gerne 

Rikke: fortsætter gerne 

Lars: fortsætter gerne 

 

Derefter stillede følgende op: 

 

Stefan Lildal-Schrøder, Sekretariatet, TMF 

Brian Kjeld Nielsen, Intern Service, TMF 

Hanne Ahrens, Fremtidslinjen, FAB 

Klaus Saltoft, Køge Svømmeland, FKF 

Pia Jespersen, Kantinen, TMF 

 

De opstillede kandidater blev derefter valgt til bestyrelsen med generalfor-

samlingens opbakning. 

 

Derudover blev følgende 2 suppleanter valgt: 

• Susanne Hansen, Fremtidslinjen, FAB 

• Kirsten Persson, Møllebo, SSF 

 

 

Ad 10: Valg af revisor og suppleant 

Revisorposterne var på valg – men de to revisorer genopstillede og blev 

valgt igen for 2 år: 

• Torben Ellegaard (revisor) 

• Gitte Ellegaard (revisorsuppleant) 

 

Ad 11: Eventuelt 

Formanden lykkeønskede de nyvalgte og takkede de afgående bestyrelses-

medlemmer og dirigenten, som fik overrakt en lille vingave. 

 

Underskrift af dirigenten: 

 

_Per Sørensen__ 
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Per Sørensen 

 

------------------------------------------------------------------------------------ 

Efter generalforsamlingen blev der serveret sandwich, og Mads Vangsø un-

derholdte med et foredrag med beretninger og refleksioner fra hans eget 

liv, især hans meget krævende løbetur på 250 km gennem Jordans ørken. 

Foredraget var krydret med Mads’ humor og sædvanlige kant men også 

med stof til eftertanke i forhold til det enkelte menneskes tilgang til livet. 

 

 

 

 


